

EDITOR'S NOTE

WE HAVE A SERIES of announcements to make here — many of which should make the journal more useful and easier to access for subscribers.

First, we have established a World Wide Web site for the Canadian Committee on Labour History. The address is: <http://www.mun.ca/cclh/>

Please visit the site where you'll find complete information on *Labour/Le Travail*, including the contents of all back issues, and on CCLH books. You can subscribe to *L/LT* or buy CCLH books via the WWW site. Our thanks to Deborah Coombs for her work on this project.

Secondly, we have also put "The Labour Bibliography" — or, for now, the English language part to be more precise — on Memorial University's Gopher. Individuals can gopher to CWIS.UCS.MUN.CA

Then follow the path: Libraries and Electronic Publications/MUN Library Bibliographies/Canadian Labour History Bibliography. Our thanks to Michael Lonardo for his work on this project.

Thirdly, we would like to note the addition to our editorial team of Dr. Sean Cadigan as Assistant Editor. Sean, whose work will be known to most of you, has been appointed to a two-year term. In addition, Andy Parnaby of Simon Fraser University has received the second *L/LT* Internship and will be working as an editorial assistant with us here at MUN. We take this opportunity to thank Michael Butt, our first intern for his work for us.

We would also note with considerable gratitude two major donations to the CCLH. The first has allowed us to establish "The Eugene Forsey Prize" for student essays in the field of Canadian labour and working-class history. See enclosure for details. The second is a generous grant from the Vancouver-based Boag Foundation that allows us to continue our work in the field of labour education. Our thanks to the anonymous donor and to the Boag Foundation.

NOTE DU DIRECTEUR

NOUS AVONS UNE série d'annonces à faire plusieurs desquelles vont certainement rendre la revue plus utile et plus accessible aux abonnés.

Premièrement, nous avons établi un site World Wide Web pour le Comité canadien sur l'histoire du travail. L'adresse est: "<http://www.mun.ca/cclh/>"

Nous vous prions de visiter le site car vous y trouverez de l'information complète sur *Labour/Le Travail*, incluant le contenu de tous les numéros déjà publiés, et la liste des ouvrages publiés par le Comité. Nous remercions Deborah Coombs pour son travail dans ce projet.

Deuxièmement, nous avons aussi déposé «la bibliographie d'histoire ouvrière» — seulement la partie anglaise pour l'instant — sur le Gopher de l'Université Memorial. Voici l'adresse d'accès: cwis.ucs.mun.ca

Il faut alors suivre le «sentier» suivant: Libraries and Electronic Publications/MUN Library Bibliographies/Canadian Labour History Bibliography. Nous remercions Michael Lonardo pour son travail dans ce projet.

Troisièmement, nous voudrions porter à votre attention l'addition du Dr. Sean Cadigan à notre comité de rédaction comme assistant au directeur. Sean, dont vous connaissez pour la plupart le travail, a été nommé pour un terme de deux ans. Andy Parnaby, de l'Université Simon Fraser, a reçu le deuxième assistantat de *L/LT* et travaillera comme assistant avec nous à Memorial University. Par la même occasion, nous remercions Michael Butt, notre premier assistant pour le travail qu'il a accompli pour la revue.

Nous voudrions aussi noter avec une grande gratitude deux dons majeurs au CCHT. Le premier nous a permis d'établir le «Prix Eugene Forsey» pour les dissertations étudiantes dans le domaine de l'histoire du travail et de la classe ouvrière. Voir pli pour détails. Le deuxième don est une subvention très généreuse de la Boag Foundation, de Vancouver, qui nous permet de continuer notre travail dans le domaine de l'histoire ouvrière. Nos remerciements au donateur anonyme et à la Boag Foundation.